
Zápis č. 3/2023/5 ze zasedání
zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 21. 6. 2023

Přítomni: V 18.01 hodin bylo přítomno 14 členů zastupitelstva - dle prezenční listiny
a dále 6 hostů - občané městyse Krucemburk

Omluven: Ing. Jiří Kohl - dostaví se později

l. Schyalení^rogramu zasedání
Starosta navrhnul zařadit do programu jednání za bod č. 8 další dva body. Bod č. 9 - Prodej
pozemku pare. č. 1443/3 v k. u. Krucemburk a bod č. 10 - Úřad pro zastupování státu - nabídka
pozemků. Ostatní body se přečíslují.
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje upravený program jednání ZM Krucemburk, který
je přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

2. Zvolení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a jmenování zapisovatele
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje:

ověřovatele zápisu ve složení: Miroslav Zvolánek, Miloslav Losenický
návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

Zapisovatelem jednáníjmenoval starosta paní Ivanu Křesťanovou.

3. Projednání zápisu z minulého zasedání ZM
Místostarostka seznámila zastupitele s usnesením ze zasedání ZM Krucemburk č. 2/2023/4.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

V 18.15 hod. se na jednání zastupitelstva městyse dostavil Ing. Jiří Kohl - přítomno 15 členů
zastupitelstva.



4. Zpráva o činnosti Rady městyse
Místostarostka seznámila zastupitele se zápisy ze zasedání Rady městyse č. 8/2023/14 -
12/2023/18.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

5. Rozpočtové opatření
5.1. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č. 5/2023 až
7/2023, které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

5.2. Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2023, které je
přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

6. Územní plán městvse Krucemburk
6.1. Zastupitelstvo městyse Krucemburk schvaluje v kompetenci podle § 6 žák. č. 183/2006 Sb.
Stavební zákon, ve znění pozdějších předpisů Zprávu o uplatňování územního plánu
Krucemburk v uplynulém období. Součástí zprávy jsou pokyny k provedení změny č. 4 UP
Krucemburk. Zastupitelstvo městyse Krucemburk schvaluje pořízení změny č. 4 UP Krucemburk
zkráceným postupem.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

6.2. Zastupitelstvo městyse Krucemburk určuje zastupitele, určeného k projednání změny č. 4
UP Krucemburk, pana Mgr. Otto Kohouta.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

•/



7. Prodej pozemku parc. č. st. 102 parc. č. 442/9 v k. u. Hluboká
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 318/2023/MK a schvaluje záměr prodeje
pozemků parc. c. st. 102 o výměře 29 m2 a pare. č. 442/9 o výměře 7 m2 v k. u. Hluboká a
neschvaluje prodej pozemku pare. č. 14/2 o výměře 133 m2 v k. u. Hluboká z důvodu vedení
vodoteče.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

8. Rozdělení pozemku parc. č. PK 1406/22 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo návrh společnosti Reál Kredit a. s.. Na Strži 1837/9,140 00
Praha 4 - Krč, 1C: 26215411 na vypořádání podílového spoluvlastnictví a schvaluje podélné
rozdělení pozemku parc. č. PK 1406/22 v k. u. Krucemburk na dva samostatné pozemky tak, aby
levá část pozemku blíže k budově sociálního zařízení zůstala v majetku městyse Krucemburk.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

9. Prodej pozemku parc. č. 1443/3 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 399/2023/MK a schvaluje záměr prodeje
pozemku pare. č. 1443/3 o výměře 35 m2 v k. u. Krucemburk.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

10. Úřad pro zastupování státu - nabídka pozemků
Zastupitelstvo městyse projednalo seznam pozemků, se kterými je příslušný hospodařit Úřad
pro zastupování státu ve věcech majetkových a schvaluje podání žádosti o bezúplatný převod
následujících pozemků do vlastnictví městyse Krucemburk:
parc. č. 1641/21, k. u. Krucemburk -10 m2
parc. č. 535/13, k. u. Krucemburk - 801 m2 - z toho Ví je ve vlastnictví Městyse
parc. č. 1407/16, k. u. Krucemburk-90 m2
parc. č. 1407/12, k. u. Krucemburk -157 m2
parc. č. 535/3, k. u. Krucemburk-312 m2
parc. č. 537/3, k. u. Krucemburk- 110 m2
parc. č. 535/2, k. u. Krucemburk-235 m2
parc. č. ZE 518, k. u. Krucemburk - 78 m2
parc. č. 1795, k. u Krucemburk-43 m2
parc. c. st. 203/3, k. u. Krucemburk-42 m2

Hlasování: Pro: 15 Proti: O Zdržel se: O



11. Příprava, průběh akcí a projektu
Starosta seznámil zastupitele s přípravou a průběhem následujících akcí a projektů:
Skatepark

Skatepark je dokončen, v současné době probíhají terénní úpravy. Na vybudování skateparku
byla získána dotace. Proběhne oficiální otevření. Dále starosta informoval o možnosti začlenit
skatepark do projektu Obnova sídelní zeleně - parku v městysi Krucemburk. Dále starosta
zastupitelům přednesl návrh na vybudování zpevněné asfaltové plochy podél skateparku pro
menší děti. Mohlo by se zrealizovat při asfaltování cyklostezky.
Průmyslová zóna
Byla vyfrézována a opravena část komunikace. Proběhlo nezávislé kontrolní měření a byla cca
na šesti místech zjištěna nerovnost, která neodpovídá normě. V současné době se řeší, zda
vozovku vyfrézovat a položit nový asfalt, zbrousit nebo ponechat v současném stavu a případné
problémy s kvalitou řešit v rámci 10-ti lete záruky. Na základě dotazů zastupitelů a občanů
proběhla rozsáhlá diskuze ohledně provozu v ulici Českobratrská a instalace dopravního značení
omezující vjezd do této ulice. Starosta odpověděl, že v současné době lze již komunikaci
používat. Zástupce Zemědělské a. s. Krucemburk vysvětlil, že se komunikace v průmyslové zóně
v současné době nevyužívá z důvodu probíhajících stavebních prací na cyklostezce na Staré
Ransko a pohybu stavební techniky. Komunikace se tak stává pro velkou techniku Zemědělské
a. s. neprůjezdná a s obtížemi je průjezdná i pro osobní automobily. Jakmile budou dokončeny
práce a komunikace nebude zúžená, bude Zemědělská a. s. komunikaci v průmyslové zóně
využívat. Dále starosta informoval, zeje požádáno o kolaudaci komunikace a v rámci kolaudace
se bude řešit s Policií současné umístění dopravního značení v průmyslové zóně. Další dopravní
značení v ulicích Koželužská, Českobratrská a ostatních částech Krucemburku není součástí
projektu komunikace v průmyslové zóně a bude řešeno zvlášť.
ZŠ - Dotace l ROP
Byla získána dotace z IROP na ostatní odborné učebny, kabinety, sborovnu a ředitelnu,
zrealizováno by mělo být v příštím roce. Budou probíhat přípravné práce na výběr zhotovitele.
ZŠ - Oprava kmenových učeben
Reklamace podlah v kmenových učebnách je řešena s právním zástupcem obce JUDr. Ondřejem
Málkem.
Přístavba MS
Proběhla schůzka v MS s projektantem, připravuje se studie, která bude řešena v zastupitelstvu.
Přístavba klubovny SDH
Probíhají brigádně práce na přístavbě klubovny SDH.
Cyklostezka Krucemburk - Staré Eansko
V současné době probíhají práce na chodnících, jsou zpevněné podklady a připravuje se
pokládka asfaltu. Bylo provedeno zpevnění svahu na Starém Ransku u firmy Tramont, aby se
zmenšil sklon svahu pod stezkou. Náklady na zpevnění svahu jsou cca 120.000,- Kč.
Dále starosta informoval zastupitele o výtlaku z průmyslové zóny, který bude dále pokračovat
na Staré Ransko. Ve dvou místech vede výtlak těsně vedle cyklostezky, kde mají být umístěny
čistící šachty. Je nutné udělat tyto dvě čistící šachty před pokládkou asfaltu, aby se při výstavbě
splaškové kanalizace na Starém Ransku v budoucnu nemuselo do stezky zasahovat. Zbývající
dvě krajní čistící šachty se mohou vybudovat dodatečně. Dále starosta seznámil zastupitele
s variantami cenových nabídek na pořízení čistících šachet.



Kanalizace St. Ransko
V současné době získáváme souhlasy vlastníků pozemků, po kterých povede výtlak do čerpací
stanice ČOV Krucemburk. Souhlasy je nutné získat co nejdříve, abychom mohli požádat o
stavební povolení, které je nutné k podání žádosti o dotaci na OPŽP. Termín pro podání žádosti
je do září letošního roku. Pokud by se termín nestihl, bylo by možné znovu o dotaci žádat, dle
informací OPŽP, až v novém programovém období tj. cca v roce 2027.
Jsou hotové 2 elektrické přípojky k čerpacím stanicím na Starém Ransku.
Proběhlo jednání se zástupcem společnosti BeHo spol. s r. o. a majitelem ČOV Staré Ransko
ohledně úpravy výše ceny za čištění odpadních vod na Starém Ransku.
Rybm'ky Macurův a Zadní
V srpnu 2022 byla na CHKO poslána žádost o možnosti vysazení amura na rybníky Macurův a
Zadní, aby nedocházelo k jejich zarůstání. Do dnešního dne jsme neobdrželi vyjádření.
Schody na náměstí
Probíhá oprava schodů na náměstí. Na opravu byla zpracována cenová nabídka, ale bohužel
vzniknou vícenáklady, protože je nutné dobetonovat podklad schodnic a osadit nové
podstupnice.
Zastavitelné území pod parkem
Starosta informoval zastupitele, že část pozemku v zastavitelném území pod parkem, je ve
vlastnictví Lesů ČR. S Lesy ČR se bude řešit směna tohoto pozemku, aby se mohlo pokračovat
v přípravě projektu.
VAK
V současné době probíhá opravu vodojemu v Krucemburku. VAK plánuje vybudovat u
vodojemu úpravnu vody, aby se mohla využívat voda ze studny na Řece, kde je vydatný zdroj
vody. Voda ve studni je v určitých obdobích roku znečištěná a nepitná. Pro vybudování úpravny
vody by bylo potřeba VAKU prodat část pozemku u vodojemu Krucemburk.
Fotovoltaika
Firmě ČEZ ESCO byly předány podklady, aby zpracovala návrhy řešení, prozatím jsme neobdrželi
žádnou odpověď. Starosta seznámil zastupitele s poznatky z jednání, kde se řešila možnost
instalace měřícího zařízení el. energie do vybraných budov, kde by se plánovala instalovat
fotovottaika. Na základě výsledků měření by se navrhnul celkový systém řešení, případně zda se
instalace fotovoltaiky vyplatí.

Paní místostarostka informovala zastupitele o následujících projektech.
VO Hluboká
Příští týden budou zahájeny práce na veřejném osvětlení v Hluboké. Do konce roku by mělo být
zkolaudováno.
Dětské hřiště na Starém Ransky
Dětské hřiště je dokončeno, byla položena dopadová plocha. Ještě je nutné dokončit terénní
úpravy a do 14 dnů by mohlo být hřiště v provozu. Na dětské hřiště jsme získali dotaci ve výši
150.000,- Kč. Připravuje se doplnění herních prvků na dětské hřiště na Viničkách a na Větrné.
Oprava silnic
Proběhla oprava silnice na Viničkách a na Staré Pansko.
Dotace

Byla schválena dotace na odpady, budou se pořizovat nové kontejnery na plast a papír, lavičky,
tašky na tříděný odpad a vybuduje se zasténá na kontejnery v lokalitě Pod Včelínem.
Pomník sv. Jana Nepomuckého
Pomník sv. Jana Nepomuckého byl osvětlen.



D PS
Proběhla výměna oken v DPS Krucemburk, bude následovat výmalba a instalace žaluzií. Plánuje
se oprava střechy a nátěr fasády.
Rekreační zařízení Řeka
Proběhla výměna bojlerů a oprava cesty v kempu.
Sběrny dvůr
Proběhne úprava místa pro ukládánítříděné sutě na sběrném dvoře. Mělo by být dokončeno do
14 dnů.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

12. Různé
Zastupitelstvo městyse projednalo varianty cenových nabídek na pořízení čistících šachet do
výtlaku kanalizace COV Staré Ransko a schvaluje variantu A2 pořízení 4 kusů čistících šachet bez
vystrojení osazené litinovými tvarovkami za cenu 685.000,- Kč bez DPH.

Hlasování:
Pro: 15
Proti: O
Zdržel se: O

13. Diskuze

Zastupitel Ing. Jiří Kasal upozornil na příčnou prasklinu na cyklostezce do Zdířce nad Doubravou.
Pan starosta navrhnul, že by bylo možné prasklinu opravit zároveň s komunikací v průmyslové
zóně.
Zastupitel Ing. Luboš Pleskač se dotázal jak pokračují jednání ohledně parcely Pod Včelínem.
Pan starosta odpověděl, že bylo právnímu zástupci manželů K. zasláno vyjádření s návrhem
řešení, ale prozatím na něj nikdo nereagoval.
Zastupitel Ing. Jiří Kasal připomněl zřízení stavební komise.
Pan starosta odpověděl, že se musí nejdříve nastavit náplň a pravomoce stavební komise.
Zastupitel Ing. Jiří Kohl se dotázal, jestli se plánuje rekonstrukce sociálního zařízení na úřadě.
Paní místostarostka odpověděla, že se připravují cenové nabídky a v období podzim/zima se
plánuje zahájení rekonstrukce.
Zastupitel Mgr. Jiří Havlíček se dotázal, kdo bude odpovídat na dopis, který obdrželi všichni
zastupitelé e-mailem ohledně komunikace v průmyslové zóně.
Pan starosta odpověděl, že e-mailovou korespondenci řeší postupně a na dopis bude reagovat.
Zastupitel Miroslav Zvolánek se dotázal na kácení stromů spojené s výstavbou ve firmě
Intermont.

Pan starosta odpověděl, že kácení stromů prověřoval u pana S. K. a mělo být řešeno sCHKO
jako havarijní.

14. Závěr
Starosta městyse poděkoval zastupitelům a ukončil zasedání.



Usnesení č. 3/2023/5
ze zasedání Zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 21. 6. 2023

ZM schvaluje:
l. Upravený program jednání ZM Krucemburk, který je přílohou tohoto zápisu.
2. Ověřovatele zápisu ve složení: Miroslav Zvolánek, Miloslav Losenický

Návrhovou komisi ve složení: Ing. Jiří Kasal, Ing. Luboš Pleskač
5.2. Rozpočtové opatření č. 8/2023, které je přílohou tohoto zápisu.
6.1. V kompetenci podle § 6 žák. č. 183/2006 Sb., Stavební zákon, ve znění pozdějších

předpisů Zprávu o uplatňování územního plánu Krucemburk v uplynulém období.
Součástí zprávy jsou pokyny k provedení změny č. 4 ÚP Krucemburk. Zastupitelstvo
městyse Krucemburk schvaluje pořízení změny č. 4 ÚP Krucemburk zkrácený postupem.

7. Záměr prodeje pozemků pare. č. st. 102 o výměře 29 m2 a pare. č. 442/9 o výměře 7 m2
v k. u. Hluboká.

8. Podélné rozdělení pozemku pare. č. PK 1406/22 v k. u. Krucemburk na dva samostatné
pozemky tak, aby levá část pozemku blíže k budově sociálního zařízení zůstala v majetku
městyse Krucemburk.

9. Záměr prodeje pozemku pare. č. 1443/3 o výměře 35 m2 v k. u. Krucemburk.
10. Podání žádosti o bezúplatný převod následujících pozemků do vlastnictví městyse

Krucemburk:
parc. č. 1641/21, k. u. Krucemburk -10 m2
parc. č. 535/13, k. u. Krucemburk - 801 m2 - z toho Ví je ve vlastnictví Městyse
parc. č. 1407/16, k. u. Krucemburk-90 m2
parc. č. 1407/12, k. u. Krucemburk -157 m2
parc. č. 535/3, k. u. Krucemburk-312 m2
parc. č. 537/3, k. u. Krucemburk- 110 m2
parc. č. 535/2, k. u. Krucemburk-235 m2
parc. č. ZE 518, k. u. Krucemburk - 78 m2
parc. č. 1795, k. u Krucemburk-43 m2
parc. c. st. 203/3, k. u. Krucemburk-42 m2

12. Variantu A2 pořízení 4 kusů čistících šachet do výtlaku kanalizace ČOV Staré Pansko bez
vystrojení osazené litinovými tvarovkami za cenu 685.000,- Kč bez DPH.

ZM bere na vědomí:
3. Usnesení ze zasedání ZM Krucemburk č.2/2023/4.
4. Zápisy ze zasedání Rady městyse č. 8/2023/14 -12/2023/18.
5.1. Informaci o rozpočtovém opatření č. 5/2023 až 7/2023, které schválila Rada městyse.
11. Informace o následujících akcích a projektech:

Skatepark
Skatepark je dokončen, v současné době probíhají terénní úpravy. Na vybudování
skateparku byla získána dotace. Proběhne oficiální otevření. Dále starosta informoval o
možnosti začlenit skatepark do projektu Obnova sídelní zeleně - parku v městysi
Krucemburk. Dále starosta zastupitelům přednesl návrh na vybudování zpevněné
asfaltové plochy podél skateparku pro menší děti. Mohlo by se zrealizovat při asfaltování
cyklostezky.



Průmyslová zóna
Byla vyfrézována a opravena část komunikace. Proběhlo nezávislé kontrolní měření a
byla cca na šesti místech zjištěna nerovnost, která neodpovídá normě. V současné době
se řeší, zda vozovku vyfrézovat a položit nový asfalt, zbrousit nebo ponechat
v současném stavu a případné problémy s kvalitou řešit v rámci 10-ti lete záruky. Na
základě dotazů zastupitelů a občanů proběhla rozsáhlá diskuze ohledně provozu v ulici
Českobratrská a instalace dopravního značení omezující vjezd do této ulice. Starosta
odpověděl, že v současné době lze již komunikaci používat. Zástupce Zemědělské a. s.
Krucemburk vysvětlil, že se komunikace v průmyslové zóně v současné době nevyužívá
z důvodu probíhajících stavebních prací na cyklostezce na Staré Ransko a pohybu
stavební techniky. Komunikace se tak stává pro velkou techniku Zemědělské a. s.
neprůjezdná a s obtížemi je průjezdná i pro osobní automobily. Jakmile budou
dokončeny práce a komunikace nebude zúžená, bude Zemědělská a. s. komunikaci
v průmyslové zóně využívat. Dále starosta informoval, zeje požádáno o kolaudaci
komunikace a v rámci kolaudace se bude řešit s Policií současné umístění dopravního
značení v průmyslové zóně. Další dopravní značení v ulicích Koželužská, Českobratrská a
ostatních částech Krucemburku není součástí projektu komunikace v průmyslové zóně a
bude řešeno zvlášť.
ZŠ - Dotace l ROP
Byla získána dotace z IROP na ostatní odborné učebny, kabinety, sborovnu a ředitelnu,
zrealizováno by mělo být v příštím roce. Budou probíhat přípravné práce na výběr
zhotovitele.
ZS - O&rava kmenových učeben
Reklamace podlah v kmenových učebnách je řešena s právním zástupcem obce JUDr.
Ondřejem Málkem.
Přístavba MS
Proběhla schůzka v MS s projektantem, připravuje se studie, která bude řešena
v zastupitelstvu.
Přístavba klubovny SDH
Probíhají brigádně práce na přístavbě klubovny SDH.
Cyklostezka Krucemburk - Staré Ransko
V současné době probíhají práce na chodnících, jsou zpevněné podklady a připravuje se
pokládka asfaltu. Bylo provedeno zpevnění svahu na Starém Ransku u firmy Tramont,
aby se zmenšil sklon svahu pod stezkou. Náklady na zpevnění svahu jsou cca 120.000,-
Kč. Dále starosta informoval zastupitele o výtlaku z průmyslové zóny, který bude dále
pokračovat na Staré Ransko. Ve dvou místech vede výtlak těsně vedle cyklostezky, kde
mají být umístěny čistící šachty. Je nutné udělat tyto dvě čistící šachty před pokládkou
asfaltu, aby se při výstavbě splaškové kanalizace na Starém Ransku v budoucnu
nemuselo do stezky zasahovat. Zbývající dvě krajní čistící šachty se mohou vybudovat
dodatečně. Dále starosta seznámil zastupitele s variantami cenových nabídek na
pořízení čistících šachet.
Kanalizace St. Ransko
V současné době získáváme souhlasy vlastníků pozemků, po kterých povede výtlak do
čerpací stanice COV Krucemburk. Souhlasy je nutné získat co nejdříve, abychom mohli
požádat o stavební povolení, které je nutné k podání žádosti o dotaci na OPZP. Termín
pro podání žádosti je do září letošního roku. Pokud by se termín nestihl, bylo by možné
znovu o dotaci žádat, dle informací OPŽP, až v novém programovém období tj. cca v roce



2027. Jsou hotové 2 elektrické přípojky k čerpacím stanicím na Starém Ransku.
Proběhlo jednání se zástupcem společnosti BeHo spol. s r. o. a majitelem ČOV Staré
Pansko ohledně úpravy výše ceny za čištění odpadních vod na Starém Ransku.
Rybníky Macurův a Zadní
V srpnu 2022 byla na CHKO poslána žádost o možnosti vysazení amura na rybníky
Macurův a Zadní, aby nedocházelo k jejich zarůstání. Do dnešního dne jsme neobdrželi
vyjádření.
Schody na náměstí
Probíhá oprava schodů na náměstí. Na opravu byla zpracována cenová nabídka, ale
bohužel vzniknou vícenáklady, protože je nutné dobetonovat podklad schodnic a osadit
nové podstupnice.
Zastavitelné území pod parkem
Starosta informoval zastupitele, že část pozemku v zastavitelném území pod parkem, je
ve vlastnictví Lesů ČR. S Lesy ČR se bude řešit směna tohoto pozemku, aby se mohlo
pokračovat v přípravě projektu.
VAK
V současné době probíhá opravu vodojemu v Krucemburku. VAK plánuje vybudovat u
vodojemu úpravnu vody, aby se mohla využívat voda ze studny na Řece, kde je vydatný
zdroj vody. Voda ve studni je v určitých obdobích roku znečištěná a nepitná. Pro
vybudování úpravny vody by bylo potřeba VAKU prodat část pozemku u vodojemu
Krucemburk.
Foto vo Italka
Firmě CEZ ESCO byly předány podklady, aby zpracovala návrhy řešení, prozatím jsme
neobdrželi žádnou odpověď. Starosta seznámil zastupitele s poznatky z jednání, kde se
řešila možnost instalace měřícího zařízení el. energie do vybraných budov, kde by se
plánovala instalovat fotovoltaika. Na základě výsledků měření by se navrhnul celkový
systém řešení, případně zda se instalace fotovoltaiky vyplatí.
VO Hluboká
Příští týden budou zahájeny práce na veřejném osvětlení v Hluboké. Do konce roku by
mělo být zkolaudováno.
Dětské hřiště na Starém Ransku
Dětské hřiště je dokončeno, byla položena dopadová plocha. Ještě je nutné dokončit
terénní úpravy a do 14 dnů by mohlo být hřiště v provozu. Na dětské hřiště jsme získali
dotaci ve výši 150.000,- Kč. Připravuje se doplnění herních prvků na dětské hřiště na
Viničkách a na Větrné.
Oprava silnic
Proběhla oprava silnice na Viničkách a na Staré Pansko.
Dotace

Byla schválena dotace na odpady, budou se pořizovat nové kontejnery na plast a papír,
lavičky, tašky na tříděný odpad a vybuduje se zasténá na kontejnery v lokalitě Pod
Včelínem.
Pomník sv. Jana NeDomuckého
Pomník sv. Jana Nepomuckého byl osvětlen.
DPS
Proběhla výměna oken v DPS Krucemburk, bude následovat výmalba a instalace žaluzií.
Plánuje se oprava střechy a nátěr fasády.



Rekreační zařízení Řeka
Proběhla výměna bojlerů a oprava cesty v kempu.
Sběrny dvůr
Proběhne úprava místa pro ukládání tříděné sutě na sběrném dvoře. Mělo by být
dokončeno do 14 dnů.

ZM určuje:
6.2. Zastupitele, určeného k projednání změny č. 4 ÚP Krucemburk, pana Mgr. Otto Kohouta.

ZMjieschvaluje:
7. Prodej pozemku parc. č. 14/2 o výměře 133 m2 v k. u. Hluboká z důvodu vedení

vodoteče.

Mgr. Otto Kohout v. r.
starosta

Dagmar Sobotková v. r.
místostarosta

Ověřovatelé zápisu

Miroslav Zvolánek v. r. Miloslav Losenickýv. r.

Zápis včetně usnesení má 10 stran.
Zapsala: Ivana Křesťanova
V Krucemburku 26. 6. 2023

Tento zápis včetně usnesení byl upraven z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu
zveřejňovaných osobních údajů v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. o ochraně
osobních údajů, ve znění pozdějších změn a doplňků.
Zápis bez anonymizovaných osobních údajů je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse
Krucemburk.
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